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Gràcies i bon dia. Senyora ministra, autoritats. 
Pràcticament cada any dic el mateix perquè ja fa uns anys que tinc aquest càrrec i em
demanen de fer aquesta salutació. 
Trenta-cinc anys d’una activitat dintre de la Universitat Catalana d’Estiu és ja una part de la
mateixa universitat de la qual estem molt orgullosos, perquè any rere any sobresurt, per mi,
la bona tria dels temes. O sigui que hi ha un treball previ important i després la realització de
la jornada de treball molt seriosa. 
Estem realment contents d’aquesta participació dels andorrans. Els andorrans. Ara toca els
andorrans i amb molt de gust. 
Aquest any -ara he dit que és un any especial- a mi em sembla que el tema és realment
especial. Sóc un ferm convençut -malgrat que ara tenim l’estat andorrà, que ens facilita
moltes coses pel mateix fet de la constitució d’estat- que els ciutadans ens hem d’organitzar
i que la regionalització dels temes és essencial. 
Penso que, en aquest sentit, la col·laboració ciutadana institucional i l’organització regional
d’Europa és el camí. I per tant en aquest sentit crec que és una tria realment molt encertada
aquest any. 
Estem contents d’això i simplement desitjar-vos molt bona feina. Moltes gràcies. 
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